
Rada Gminy Łęka Opatowska 

 

Protokół nr XXXIX/2021 

XXXIX Sesja w dniu 29 października 2021  

Obrady rozpoczęto 29 października 2021 o godz. 11:00, a zakończono o godz. 12:23 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 11 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Jan Bartosik 

3. Michał Jerczyński 

4. Piotr Jeziorny 

5. Sławomir Kasprzak 

6. Józef Kwaśnik 

7. Łukasz Olbrych 

8. Tadeusz Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Emilia Poprawa 

11. Karolina Rybak 

12. Mieczysław Skotnik 

13. Mateusz Sroka 

14. Katarzyna Szczepańska 

15. Rafał Wielgoś 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Trzydzieste dziewiąte posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 29 października 2021 roku o 

godz. 11:00 otworzył Przewodniczący Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczył, iż 

zgodnie z listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 11 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis  

- Sekretarz Gminy/ Z-ca Wójta Gminy – Małgorzata Gąszczak,  

- Skarbnik Gminy  -  Alina Brząkała, 

- Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska -                                                                                        

Tomasz  Jerczyński, 

- Kierownik Referatu Zamówień Publicznych, Zarządzania Projektami i Promocji Gminy – 

Karolina Goj,  

- Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej – Lucyna Kasprzk, 

- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica, 

- Radca Prawny – Gabriela Drzazga. 



 

 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021-2039. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami 

asenizacyjnymi do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków w Opatowie. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

11. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 

szkolny 2020/2021. 

12. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

13. Interpelacje i zapytania radnych. 

14. Wolne wnioski i informacje. 

15. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

 
Głos zabrał Wójt Gminy, który poprosił o wykreślenie z porządku obrad punktu 8 -  

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Kępińskiego ze 

względu na fakt, iż dotacja ma być przekazana bezpośrednio na Szpital a nie na powiat kępiński. 

Wobec braku innych uwag do porządku obrad poddano wprowadzenie zmiany pod 

głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

 

 



Wobec braku innych uwag poddano porządek obrad pod głosowanie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z XXXVIII sesji był dostępny w biurze rady oraz był 

wyłożony do wglądu przed sesją. Przewodniczący Rady spytał czy ktoś z radnych ma uwagi 

do protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. Nikt nie zabrał głosu. W związku z 

powyższym Przewodniczący Rady przystąpił do przegłosowania w/w protokołu 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Rady, który przedstawił informację o działaniach w okresie 

międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady. 

 

Głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który spytał o przetarg na ulicę Kolejową czy w 

ogóle nie było chętnych czy kwota kosztorysowa była zbyt niska dla tych co do przetargu 

mieli przystąpić.  

Wójt Gminy odpowiedział, iż nie było żadnych chętnych. Zdecydował ogłosić kolejny 

przetarg, liczy że znajdą się firmy, które zgłoszą się do w/ przetargu. 



Idąc dalej Wójt Gminy udzielił odpowiedzi na zadane pytanie na poprzedniej sesji w kwestii 

zarośniętej rzeki Pomianki  - z otrzymanej informacji z Wód Polskich do końca listopada br. 

ma być przeprowadzone korytowanie i czyszczenie skarp jak i dna rzeki od zasuwy przy 

ujściu rzeki do rzeki Prosny do mostu kolejowego w Łęce Opatowskiej.  

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2021 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka 

Opatowska na 2021 rok /32:34 – 35:33 minuta transmisji/. Dodatkowo przedstawiła ostatnie 

zmiany do przekazanego projektu uchwały, które dotyczyły min. po punkcie 9, gdzie pkt 10 

będzie brzmiał § 7 pkt. „3) Dotacje celowe dla jednostek sektora finansów publicznych w kwocie 

670 000,00 zł. zgodnie z załącznikiem Nr 9”.  

W załączniku nr 9 do uchwały Nr XXXII/191/2021 dokonuje się zmian określonych zgodnie z 

załącznikiem nr 7 do niniejszej uchwały. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

wprowadzeniem zmian do projektu  w/w uchwały .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

Następnie, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIX/ 235 /2021 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2021 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

 



7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2021-2039. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy, która przedstawiła zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039 /46:40 - 48:48 – minuta transmisji/. Dodatkowo 

przedstawiła ostatnie zmiany do przekazanego projektu uchwały. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad 

wprowadzeniem zmian do projektu  w/w uchwały .  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

Następnie, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIX/ 236 /2021 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2021-2039. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami 

asenizacyjnymi do stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków w Opatowie. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który wyjaśnił, iż temat był omawiany na ostatnim posiedzeniu 

wspólnym komisji stałych. Jest to temat  często wypływający  zwłaszcza, że część 

mieszkańców na terenie gminy  nie ma kanalizacji a odbiór ścieków na terenie naszej gminy 

też powinien być regulowany określonymi przepisami i jak również akceptowalny przez 

instytucje zewnętrzne.  

 

Następnie głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który przedstawił, iż temat był wcześniej omawiany na 

posiedzeniu wspólnym komisji. W związku z tym że w taryfach zbiorowego zaopatrzenia w 



wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków organ opiniujący czy wydający decyzję 

zatwierdzając taryfę na 3 lata nie pozwolił na wpisanie informacji o ściekach dowożonych o 

cenie ścieków dowożonych za 1 m 3 wobec tego przygotowano projekt uchwały, stawki 

cenowe, które zapłacą dostawcy na oczyszczalni ścieków są takie same jak mieszkańcy 

płacący za ścieki odprowadzane do kanalizacji sanitarnej. Do tego dochodzi jeszcze dowóz 

wozem asenizacyjnym do stacji uzdatniania wody.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 10 

głosami „za”,1 „wstrzymującym się od głosu” podjęła uchwałę Nr XXXIX/237/2021 w 

sprawie ustalenia opłaty za odbiór ścieków dowożonych wozami asenizacyjnymi do 

stacji zlewnej na oczyszczalni ścieków w Opatowie.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (10) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, Tadeusz Osada, 

Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna Szczepańska, Rafał Wielgoś 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Jeziorny 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – T. Jerczyński, który przedstawił uzasadnienie do uchwały: „Zgodnie z art. 19 ust. 

1 ustawy z dnia 7 czerwca 2001 r. o zbiorowym zaopatrzeniu w wodę i zbiorowym odprowadzaniu 

ścieków Rada Gminy, na podstawie projektów regulaminów dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków opracowanych przez przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne, przygotowuje projekt 

regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków oraz przekazuje go do zaopiniowania 

organowi regulacyjnemu, zawiadamiając o tym przedsiębiorstwa wodociągowo-kanalizacyjne. 

Zgodnie z art. 19 ust. 2 w/w ustawy organem regulacyjnym jest Dyrektor Regionalnego Zarządu 

Gospodarki Wodnej Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie.  

Projekt regulaminu został przekazany organowi regulacyjnemu zgodnie z Uchwałą Nr 

XXXVII/229/2021 Rady Gminy Łęka Opatowska z dnia 14 września 2021r.  

Organ regulacyjny – PGW Wody Polskie postanowieniem z dnia 14 października 2021 r. zaopiniował 

przedłożony projekt regulaminu wskazując w § 11 i § 13 jako niezgodny z przepisami Ustawy. 

Aktualnie przedłożony regulamin został dostosowany do obowiązujących przepisów prawa, zgodnie z 

wytycznymi w otrzymanym postanowieniu organu regulacyjnego. W przygotowanym zgodnie z art. 

19 ust. 5 przez Gminę Łęka Opatowska „Regulaminem dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Łęka Opatowska”, stanowiącym załącznik do niniejszej uchwały, określono: 

minimalny poziom usług świadczonych w zakresie dostarczania wody i odprowadzania ścieków na 

terenie gminy, warunki i tryb zawierania umów, sposób rozliczeń w oparciu o ceny i stawki opłat 

ustalone w taryfach, warunki przyłączania do sieci oraz możliwości dostępu do usług, sposób 

dokonywania odbioru wykonanego przyłącza, sposób postępowania w przypadku niedotrzymania 

ciągłości usług i odpowiednich parametrów dostarczanej wody i wprowadzanych do sieci 



kanalizacyjnej ścieków, standardy obsługi odbiorców usług oraz warunki dostarczania wody na cele 

przeciwpożarowe.  

Przedstawiona treść Regulaminu, zawiera zakres koniecznych uregulowań dostarczania wody i 

odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska i jest zgodna z obowiązującymi 

przepisami cytowanej ustawy.  

Regulamin stanowi akt prawa miejscowego i podlega ogłoszeniu w Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.  

W związku z powyższym uchwalenie niniejszego regulaminu jest w pełni uzasadnione”.   

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodniczący Rady przeszedł do głosowania nad w/w uchwałą.  

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 11-tu radnych uczestniczących w posiedzeniu – 11 

głosami „za”, podjęła uchwałę Nr XXXIX/238/2021 w sprawie regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4 

 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Jan Bartosik, Michał Jerczyński, Piotr Jeziorny, Sławomir Kasprzak, Łukasz Olbrych, 

Tadeusz Osada, Marian Pacyna, Karolina Rybak, Mieczysław Skotnik, Katarzyna 

Szczepańska, Rafał Wielgoś 

NIEOBECNI (4) 

Grzegorz Adamski, Józef Kwaśnik, Emilia Poprawa, Mateusz Sroka 

 

10. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 

szkolny 2020/2021. 

 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych, która przedstawiła informację o stanie 

realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 2020/2021, która 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Dodatkowo poinformowała o podjęciu współpracy z psychologiem w dobie ostatnich 

wydarzeń i od 08 listopada br. w każdej szkole podstawowej na terenie Gminy Łęka 

Opatowska będzie pełnił dyżur psycholog. Termin i godziny będą ustalone po spotkaniu z 

Dyrektorami Szkół.  

Również poinformowała o pełnieniu nieodpłatnego dyżuru psychologa dla dzieci i młodzieży 

oraz dorosłych z terenu Gminy Łęka Opatowska w Rządcówce przy ul. Szkolnej 4 w Łęce 

Opatowskiej. Szczegółowe informacje będą zamieszczone na stronie internetowej Gminy.  

 

11. Informacja Wójta Gminy o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił informację Wójta Gminy o podjętych 

zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami, która stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Dodatkowo przedstawił informację o wyznaczonych podmiotach których wykonywana będzie 

kara ograniczenia wolności oraz praca społecznie użyteczna i opinię Prezesa Sądu 

Rejonowego w Kępnie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 



12. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

13. Wolne wnioski i informacje. 

 

Jako pierwszy głos zabrał Przewodniczący Rady, który pogratulował Wójtowi Gminy 

przyznanej kwoty 11 mln zł. z „Polskiego Ładu”  Ma nadzieję, że w następnym rozdaniu 

również tak dobrze pójdzie. 

 

Idąc dalej, serdecznie podziękował w imieniu własnym, Sołtysa Trzebienia jak i 

poszkodowanych - strażakom i osobom, które były zaangażowane w akcję gaszenia pożaru w 

Trzebieniu oraz za otrzymane wsparcie.  

 

Jako kolejny głos zabrał Wójt  Gminy, który podziękował odnośnie gratulacji dot. „Polskiego 

Ładu” za miłe słowa podziękowań, które przekazuje dalej wszystkim współpracownikom z 

Urzędu Gminy a zwłaszcza tym bezpośrednio zaangażowanych w kwestii złożenia wniosku.  

 

Następnie poinformował o planowanym w najbliższych dniach spotkaniu z Dyrektorem 

Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad w Poznaniu. Sądzi, że spotkanie jak i rozmowy 

dotyczyć będą kwestii: ścieżki pieszo – rowerowej z Łęki Opatowskiej do Piasek jak i 

przebudowy skrzyżowania w Siemianicach oraz podziękowania za wykonaną ścieżkę od 

Granic do Szalonki.  

 

Idąc dalej Wójt Gminy poprosił o przekazanie mieszkańcom informacji o planowanej zmianie 

organizacji ruchu w święta „Wszystkich Świętych” od soboty do poniedziałku wieczora przy 

cmentarzach w Siemianicach i Opatowie.  Szczegółowe informacje są zamieszczone na 

stronie internetowej gminy jak i powiadomiono miejscowych proboszczów. 

 

Dodatkowo Wójt przekazał informację od Starosty Kępińskiego dot. przekazania odcinka 

drogi ze Stogniewa do Zmyślonej Słupskiej. Rada Powiatu ma się tym zając na sesji w 

listopadzie br. Wierzy mocno, że rzeczywiście ten okres dwóch lat obecnej kadencji będzie 

maksymalnie spożytkowany i uda się zrealizować określone odcinki dróg. 

 

Jako kolejny głos zabrał Radny Powiatowy D. Gąszczak, który dopowiedział do słów Pana 

Wójta, iż dopytywał w Powiecie odnośnie drogi w Kuźnicy Słupskiej wobec czego  

zaplanowano podjęcie uchwały w sprawie przekazania w/w drogi na sesji w miesiącu 

listopadzie. Dodał, iż w kwestii kwoty co powiat deklarował do dofinansowania czy budowy 

– podtrzymuje stanowisko.  

 

Idąc dalej, D. Gąszczak odpowiedział na pytanie zadane przez Radnego M. Skotnika i Sołtys 

E. Skotnik na wcześniejszym posiedzeniu sesji odnośnie drogi Chróścińskiej -  po odbytych 

rozmowach w tej sprawie prawdopodobnie jeszcze w tym roku będzie wykonane 400 ton 

asfaltu. Na jaki odcinek wystarczy trudno określić ze względu na duże pochylenie terenu. Jak 

braknie to sądzi, że uda się wygospodarować środki aby tę drogę skończyć.  

 

Następnie poprosił o rozważenie propozycji wykonania nakładki asfaltowej na ulicy Parkowej 

w Łęce Opatowskiej, gdzie jest tam wykonana solidna podbudowa, gdzie jest to odcinek 

skracający, omijający Łękę Opatowska i mógłby przez lata służyć mieszkańcom gminy.  

 



14. Zakończenie obrad XXXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 12.23 zamknął obrady 

XXXIX sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 

 

  

Przewodniczący 

Rady Gminy Łęka Opatowska 

/-/Michał Jerczyński 

  

 

Przygotował(a): Renata Woźnica 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


